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Verslag BO 04/10/2022 om 10u00 

Confederatie Bouw, Stationsplein 1, Sint-Niklaas 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Rik Bulckaen, Roland Cools, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom.  

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 13/09/2022 
Het BO keurt het verslag goed.  

 
3. Financieel: 

• Operationele Performantie  
Bij omzet is er ong. 10.000  euro verkoopdienst bijgekomen.  
De loonkosten stijgen door de indexeringen. 
De 4de schijf van Callant is binnengekomen.  
 
 

• Cashless betalen 
Nieuwe clubs die instappen: 

Wandelclub De Noorderkempen 
De Schooiers Wichelen 
Opsinjoorke Mechelen (4 tochten) 
Markttrotters Herne 
 
Payconiq is ook mogelijk voor clubs die geen vzw zijn.  

 
4. Wandelclubs 

• ontslag Wandelclub Oudenburg, Wandelend Paard en Lochtingterters? 

We wachten nog op de officiële mail van Wandelclub Oudenburg.  

Wandelend Paard zal aangetekend aangeschreven worden en ook een aanmaning 

voor zijn achterstallige facturen te betalen.   

De Lochtingterters hebben een achterstand van 303,71 euro Ze krijgen 1 week de tijd 

om deze weg te werken. (15/10/2022) 

 

 

 

• Omloop Kluisbergen 50j. 
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Kan er nog tijdig een beachvlag aangemaakt worden? Roel vraagt na bij Sam.  

Op vrijdag 18 november gaat Lieven naar de receptie.  

Wat met de clubs die 50 jaar bestaan in 2023? We gaan deze vieren op de Meet&Greet in 
2023. Dus niet op de nieuwjaarsvieringen. Tijdig de 50 jarige clubs oplijsten. Clubs 
specifiek uitnodiging met de melding dat ze de vlag zullen ontvangen.  

 

•  Er zijn enkele wandelgroepen aangesloten.  

•  De Everbeekse Wandeltochten overwegen om wandelgroep te worden. 

•   De Vaartlandstappers: afgelopen vrijdag moest er een positieve AV geweest zijn.   

  
5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning: / 
▪ Kwaliteit: 

• Verslag federatieteam: De nadruk lag op duurzaamheid op 
wandeltochten.  
De afstandstabel werd getest en een handleiding werd opgesteld.  

▪ Evenementen: evaluatie Meet&Greet en toekomst 
’T Bau-huis is bevestigd voor 07/10/2023. 
Het team evenementen heeft op 02/11/2022 een evaluatievergadering. 
Het BO was tevreden over deze dag 
 Nathalie zal het geheel aansturen.  
Als de zaal te klein is zou de AV nog in de confederatie bouw kunnen 
doorgaan.  
 

▪ Promotie: opleidingen facebook 
De datums liggen vast, vandaag wordt een clubinfo uitgezonden.  
 

▪ Kalender: 
De startplaatswijzigingen mogen autonoom door Ingrid afgewerkt 
worden.  
De tweede kalenderverantwoordelijke wordt geschrapt uit de werking.  
 

• verslag evaluatievergadering met de Provinciale voorzitters 

Besproken op de AV en zal derhalve in dit verslag terug te vinden zijn.  

 

• verslag opvolging Arko  

We ontvingen een eerste voorstel van Arko er zal verder onderhandelt worden. 

   

• Flanders Trails:  

 verslag Western Front Trail: deze zal vervangen worden door de Poppies Trail en 

dit met het oog op het aanbieden van een mooier parcours.  

 verslag stuurgroep Flanders Trails  

De Lupulus Walk blijft doorgaan.  

De Boslandtrail gaat uit het criterium,. Hier was er geen verplicht lidmaatschap.  
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Bellingen 2.0  en De Antwerpse Kempen Trail zijn nieuw in het criterium.  

Voor deelname aan 6 van de 8 tochten wordt er T-shirt voorzien.  

• contact Peter Quinten: is een firma, eventbureau, afspraak op 25/10/2022 om te 

kijken waar de mogelijkheden liggen.  

 

• poule vrijwilligers voor evenementen en vergoedingen vrijwilligers op evenementen: 

Alles blijft bij het oude.  

6. Ingebrachte punten 

• Aansluitend afstempelen in Sportreglement 
Diverse clubs weigeren het aansluitend afstempelen. 

Brugse Metten en Wervik werden aangesproken. Dit wordt aangepast in het Sport 

Reglement. Nogmaals in de clubinfo melden. Eigen spaarkaart mag na de wandeling 

afgestempeld worden.  

 

• Verslag PB Limburg 
Er stond niets speciaals in te melden.  

 

• Nieuwjaarsvieringen 
Leden van de federatieteams tellen niet mee bij de 10 leden van hun club. 
Vlaams-Brabant: max 150 a 160 deelnemers door de capaciteit van de zaal.  
 

• Week van de Veerkracht 
Aan alle deelnemers een poncho geven.  

• Clubkampioenschap 
De tochten van FFBMP zullen niet meetellen ook al scannen ze. 
 

• Pink Ribbon: er is momenteel een goede samenwerking. We zouden dit graag nog 
uitbreiden in de toekomst en zal fungeren als het goede doel van WSVL.  
 

• Ontslag Patrick De Croix: er is na afloop van de AV een nieuwe voorzitter gekozen 
voor het PB van West-Vlaanderen. Rudy Devriendt zal zijn functie overnemen. 
Marleen Vandenweghe neemt de rol van secretaris op.  

 

• Scanning medewerkers: medewerkers moeten niet doorgegeven worden voor de 
uitslag. Wil men de medewerkers inscannen, kan dit als deelnemer en dient er ook 
bijdrage voor betaald te worden 


